
مسجدجامعی پیشنهاد داد

 اجرای طرح پیاده راه کتاب
 در خیابان انقلاب

جامع��ی  مس��جد  احم��د   | ش�هروند 
پیش��نهاد کرد ک��ه از چه��ارراه ولی عصر)عج( 
 تا محدوده می��دان انق��اب به پی��اده راه کتاب 

اختصاص یابد.
 عضو شورای شهر تهران اظهار کرد: با توجه به 
این که 70 درصد از تولید کتاب کش��ور در راسته 
خیابان انقاب تهیه می شود، این بخش از خیابان 

انقاب ظرفیت طرح پیاده راه کتاب را دارد.
مس��جدجامعی همچنین به حض��ور مردم و 
ش��خصیت های مختل��ف در کتابفروش��ی های 
تهران و سایر شهرهای کش��ور در روز پنجشنبه 
اش��اره کرد و گفت: بر خود وظیفه می دانم که از 
اعضای شورای شهر تهران و همچنین اهالی قلم، 
نویسندگان و ادیبان، ناشران، پژوهشگران، علما، 
هنرمندان، اهالی تاریخ و فلسفه، مفاخر فرهنگی، 
مدیران، کار شناسان میراث فرهنگی و اهالی رسانه 
و به خصوص همه مردمی که روز پنجش��نبه در 
کتابفروشی ها حاضر شدند تشکر و قدردانی کنم. 
اگرچه این تجربه نخست بود، اما با استقبال خوبی 
از سوی قشرهای مختلف صورت گرفت و دلگرمی 

را در این زمینه شکل داد.
مسجدجامعی با بیان این که در خیابان انقاب، 
اماکن فرهنگی و دانشگاه های متعددی ازجمله 
دانشگاه تهران، هنر، آزاد، تئاترشهر مستقر است، 
گفت: قدیمی ترین انتشاراتی ها نیز در این خیابان 
مستقر هس��تند و با توجه به وضع دانشگاه ها به 
لحاظ سیاس��ی، اجتماعی، فرهنگی و آموزشی 
می توان پی��اده راه کت��اب را در خیاب��ان انقاب 

طراحی کرد.
عضو ش��ورای ش��هر ته��ران گفت: چه��ارراه 
ولی عصر و محدوده تئاترشهر تا محدوده انقاب و 
روبه روی دانشگاه تهران این ظرفیت را دارد که به 
پیاده  راه کتاب تبدیل شود و ما می توانیم با این کار، 

یادگاری از شورای شهر به جای بگذاریم.

 فعالیت 485 سمن محیط زیستی
 در کشور

مدیرکل آموزش و مشارکت های مردمی حفاظت 
محیط زیست از فعالیت 485 سمن محیط زیستی 

در کشور خبر داد.
محمد درویش گفت: هرچند تعداد این سمن ها 
به هیچ عنوان عدد مناسبی نیست اما تاکنون برای 
حفظ مؤلفه های زیست محیطی سهم ارزنده ای را از 
خود باقی گذاشته اند و در جای جای کشور اثرات آن 

دیده می شود.
دروی��ش با اش��اره ب��ه بح��ران خشکس��الی و 
خشکیدگی جنگل های زاگرس، افزود: ان جی اوها 
می توانند نقش مهمی را در برخورد با این بحران ها 
داشته باشند. او با اشاره به سمن های محیط زیستی 
لرستان گفت: این استان به نسبت جمعیتی که دارد 
و میانگین کشوری، نرخ مش��ارکت در آن بالاست. 
او ادامه داد: اس��تان هایی بسیار بزرگتر و با جمعیت 
بیش��تری وجود دارند که تع��داد  ان جی اوهای آنها 
محدود بوده و به س��ه، چهار مورد می رس��د اما در 

لرستان 25 سمن وجود دارد.

 رالی خانوادگی معلولان 
برگزار می شود

ش�هروند| همزمان ب��ا روز جهانی معل��ول و با 
هدف معرفي توانمندی هاي افراد داراي معلولیت، 
رالي خانوادگي توان یابان توس��ط مجتمع رعد و با 
همکاري فدراس��یون موتورس��واری و اتومبیلراني 

برگزار مي شود.
این مسابقه که براي گرامیداشت روز جهاني معلول 
برگزار خواهد شد، ساعت 9صبح روز جمعه 14 آذر 
از پیست استادیوم آزادي آغاز و در محل ساختمان 
مجتمع رعد واقع در ش��هرك غرب خاتمه خواهد 
یافت. براس��اس این گزارش، اف��راد داراي معلولیت 
با خودروهاي مناسب س��ازي ش��ده شخصي )ویژه 
معلولان( در این مسابقه شرکت مي کنند و هر تیم 
مرکب از یك نفر راننده و یك نفر نقشه خوان است. 
قرار است یك کاس آموزشی برای شرکت کنندگان 

روز پنجشنبه 13آذر در مجتمع رعد برگزار  شود.
به نفرات برگزیده جوایز نفیسی به همراه عضویت 
یك ساله در فدراس��یون اتومبیلرانی اهدا می شود. 
عاقه مندان ب��راي ثبت در این مس��ابقه مي توانند 
تا پایان وقت اداري روز پنجش��نبه 6 آذر با ش��ماره 
 تلف��ن 88371096 روابط عموم��ي مجتمع رعد

 تماس بگیرند.

 نحوه معرفی سرباز فراری ها 
اعلام شد

سازمان قضایی نیروهای مسلح نحوه معرفی سرباز 
فراری ها را اعام کرد.

در توضیح سازمان قضایی نیروهای مسلح آمده 
است: بهتر است سرباز فراری خود را به یگان خدمتی 
معرفی کرده ت��ا از این طریق پرونده به دادس��رای 
نظامی ارجاع ش��ود. اگر تمایل داشت می تواند ابتدا 
خود را به دادسرای نظامی محل خدمت معرفی کند.

در این مرجع برای سرباز پرونده ای تشکیل شده 
و پس از تفهیم اتهام و صدور قرار تأمین کیفری که 
معمولاً کفالت است سرباز را به یگان خدمتی جهت 
ادامه خدم��ت معرفی می کنند. لازم اس��ت هنگام 
مراجعت فردی را به عنوان کفیل همراه داشته باشید. 
کفیل می تواند یك کاس��ب با پروانه کسب و کارت 
شناسایی یا کارمند دولت با آخرین فیش حقوقی و 

کارت شناسایی باشد.

در گفت و گوی شهروند با رحمت الله حافظی عضو شورای شهر بازخوانی شد

حکایت آب آلوده
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ش�یده لالم�ی | آلودگ��ی آب ته��ران و این که آب 
ش��رب پایتخت آلوده هست یا نیس��ت موضوعی است 
ک��ه در روزهای اخیر س��رخط حرف های مردم اس��ت، 
در خانه هایش��ان، در مترو، در خیابان ه��ا و هر جایی که 
فضایی برای گفت وگوهای چند دقیقه ای آدم ها هست، 
 خبرِ آلودگ��ی آب تهران س��وژه و بهانه مناس��بی برای

گفت و گوهای روزمره اس��ت، خیلی ها بس��ته بسته آب 
معدنی خریده اند و می گویند دیگر آبِ شیر نمی خورند و 
خیلی ها هم به حرف های وزیر بهداشت اعتماد کرده اند 
که گفته آب تهران مشکلی ندارد. سرخط این خبرها اما 
به شورای ش��هر تهران باز می گردد. رحمت الله حافظی، 
رئیس کمیسیون س��امت، محیط زیس��ت و خدمات 
شهری چندماه پیش از بالا بودن نیترات آب تهران خبر 
داد. همان روزها مسئولان دولتی این موضوع را تکذیب 
کردند. پس از آن او گفت ک��ه آب تهران به دلیل نیترات 
بالا برای نوزادان زیر سه ماه خطرناك است، خبری که با 
گستردگی بیشتری منتشر شد و البته نگرانی های زیادی 
هم به دنبال داشت. ماجرا به اینجاها ختم نشد و چند روز 
پیش خبر دیگری منتشر شد مبنی بر این که حافظی از 
مردم خواست تا به جای آب لوله کشی تهران از آب معدنی 
استفاده کنند و همچنین از استانداری خواست کمیته 
اضطرار برای بررسی آلودگی آب تهران تشکیل دهد. این 
اظهارنظرها واکنش مسئولان وزارت بهداشت، استانداری 
تهران و همچنین مس��ئولان ش��رکت آب و فاضاب را 
در پی داش��ت، آنها گفتند که آب تهران آلودگی ندارد و 
مردم بدون نگرانی آب مصرف کنند. ماجرای آب تهران 
و میزان آلایندگی  اش دیروز همچن��ان از موضوعات پر 
حاشیه جلسه علنی شورای شهر تهران بود. حافظی بار 
دیگر در صحن ش��ورا از مس��ئولان دولتی خواست تا به 
شورا بیایند و درباره کیفیت آب تهران توضیح بدهند. او 
در پایان جلسه ش��ورا و همان زمانی که درحال خروج از 
صحن بود به تعدادی از پرس��ش های »شهروند« درباره 
 آلودگی آب تهران پاسخ داد، پاسخ هایی که نشان می دهد

دس��ت کم حالا نگرانی برای آب تهران وج��ود ندارد اما 
حافظی از گزارش��ی حرف می زند که به گفت��ه او نتایج 
بررسی و پایش آب نمونه گیری شده از مناطق تهران در 
تابستان امسال در آن منتشر شده بوده و این نتایج نشان 
می داده که آب پایتخت در تعدادی از مناطق نیترات بالاتر 
از حد مجاز داش��ته است. پرس��ش و پاسخ »شهروند« با 

حافظی را در ادامه بخوانید:  
آقای حافظی! شما گفته بودید آب تهران آلوده است 
درحالی که هم وزارت بهداش�ت و هم سازمان آب و 

فاضلاب این موضوع را تکذیب کرده اند، چرا؟
از مسئولان دولتی بپرسید چرا تکذیب کرده اند.
بالاخره الان آب تهران آلوده هست یا نیست؟

  در مورد آب تهران مش��کلی بوده و ما هم گفته ایم و 
آقایان تکذیب کردند و اتفاقا به همین دلیل الان هم باید 
به مردم پاسخگو باشند که چرا وقتی مطرح شد آب آلوده 

است این آلودگی را تکذیب کردند و گفتند آب مشکلی 
ندارد. مستنداتی دراختیار ما هست که در همان زمانی که 
آنها آلودگی آب را تکذیب می کردند یعنی چند ماه پیش 

آب تهران آلوده بوده است. 
الان یعن�ی  اس�ت«،  ب�وده  »آل�وده   می گویی�د 

 آلوده نیست؟
 الان را نمی دان��م ای��ن احتمال وج��ود دارد که الان با
 اضافه شدن آب سد ماملو این مشکل برطرف شده باشد.

 اما ش�ما همین چن�د روز پیش گفتی�د آب تهران
 آلوده است.

  ما مستندانی درباره این که آب آلوده نیست، نداریم. 
خوب مس�تندانی ک�ه ش�ما می گویید به اس�تناد 
آن گفته اید، آب تهران آلوده اس�ت چیس�ت؟ این 
مس�تندات را از کجا آورده اید و اگر هس�ت چرا به 

رسانه ها نمی دهید تا آن را منتشر کنند؟
در جلسه گفتم که این اطاعات محرمانه است.

آیا تحقیق انجام ش�ده و ش�ما به نتایج آن تحقیق 
استناد کرده اید؟

مستندات من نتایجی از نمونه گیری از آب تهران است.
منبع آن کجاست؟

یکی از سازمان ها.
این سازمان دولتی بوده است؟

بله یکی از سازمان های دولتی است.
این گزارش محرمانه بوده است؟

بله این گزارش محرمانه بوده است و در اختیار تعدادی 
از مسئولان قرار گرفته است و اتفاقا افرادی که خودشان 
می گویند آب آلوده نیس��ت و تکذیب می کنند هم این 

گزارش را دیده اند. 
در همین گزارشی که شما می گویید اعلام شده که 
آب تهران برای چه مدتی و مشخصا در چه بازه زمانی 

آلوده بوده؟ یعنی مردم از کی تا کی آب آلوده مصرف 
کردند؟

نمونه ای که برداشته شده مربوط به شهریورماه است 
و به نظر می رسد درست در روزهایی که تهران با مشکل 
کم آبی و محدودیت مناب��ع آبی مواجه بوده، آلودگی آن 
افزایش یافته. نمونه هایی که از آب تهران گرفتند نشان 
می داد که آب در تعدادی از مناطق تهران آلوده اس��ت. 
 همان زمان هم ما گفتیم آب آلوده اس��ت اما مسئولان

 به جای این که به مردم توصیه کنند که در نحوه مصرف 
آب احتیاط کنند اصل موضوع را کتمان کردند. ممکن 
است الان در همین لحظه آب تهران دیگر آلودگی نداشته 
باشد اما این گزارش نش��ان می دهد در شهریور آلوده به 

نیترات بوده است. 
گفتید برخ�ی از مناطق، ک�دام مناط�ق آب آلوده 

دارند؟
نمی توانم بگویم.

این آلودگی چقدر بوده است، یعنی نیترات آن چند 
برابر استاندارد بوده است؟

نمی توانم بگویم. اطاعاتش محرمانه است. 
آقای حافظی! مردم تهران نگران این هس�تند آبی 
که می خورند آلوده هست یا نیس�ت، چرا مناطقی 
که آب آلوده دارد یا داشتند را اعلام نمی کنید، مگر 

نمی گویید مستندات آن در اختیار شماست.
عرض کردم تعدادی از مناطق تهران اما دقیقا نمی توانم 
بگویم کدام مناطق. گزارشش را به سازمان های نظارتی 

داده ام. 
حداق�ل بگویی�د از 22 منطقه ته�ران چند منطقه 

آلودگی آب داشتند؟
یك سوم از مناطق تهران در شهریور امسال آب آلوده 

داشتند، یعنی نیترات آب در آنها بالا بوده است.

نیترات چه تاثیری بر سلامت افراد می گذارد؟
بروید در اینترنت سرچ کنید و عوارضش را ببینید.

ش�ما پزش�ک هس�تید بهتر می دانید که عوارض 
مصرف نیترات چیست؟

بالا بودن نیترات در آب می تواند عوارض و بیماری های 
گوارش��ی ایجاد کند و حتی موجب سردرد، سرگیجه و 
خواب آلودگی شود. در برخی گزارش ها گفته شده که اگر 
مصرف نیترات از حدی بگذرد در ایجاد سرطان هم موثر 
است. برای نوزادان زیر سه ماه هم خطرناك است درباره 
این موضوع هم حرف هایی زده بودند اگر نیترات در آب 
بالاتر از 100 باش��د یا بین 50 و 100 باشد و آب آلودگی 
میکروبی هم داشته باشد می تواند نوزادان را به بیماری 
مبتا  کند که در آن نوزاد کبود می ش��ود و موجب مرگ 

نوزادان می شود. 
وزیر بهداش�ت گفته بودن�د که ن�وزادان اصولا آب 
نمی خورند که آلودگی نیترات آن موجب بیماری یا 

مرگ آنها شود.
بله این ه��م از م��واردی بود که مطرح ش��د و گفتند 
مگر نوزادان تا ش��ش ماهگی آب می خورن��د، بله البته 
که می خورند. همه نوزادان که ش��یر مادر را نمی خورند 
به هرحال نوزادانی که شیرخشك می خورند برای تهیه 

شیرخشك آنها از همین آب استفاده می شود. 
البته آن آب جوشیده است. 

به هر ح��ال اینها مباحث علمی اس��ت ک��ه در مورد 
آلودگ��ی آب به نیترات مطرح اس��ت و می تواند موجب 
مرگ نوزادان ش��ود و بحث هایی نیست که بخواهیم در 

مورد آنها چانه زنی کنیم.
 آق�ای حافظی! خود ش�ما پزش�ک هس�تید آیا تا
 به حال موردی دیده اید که نوزادی در تهران به دلیل 
مس�مومیت آبی و بالابودن نیترات آب جانش را  از 

دست داده باشد؟
نه ندیده ام.

پیش آمده که شنیده باشید نوزادی به دلیل بالا بودن 
نیترات آب مرده باشد؟ 

نه نشنیده ام. 
پس چ�را می گویی�د که آب ته�ران برای ن�وزادان 

خطرناک است؟
به هر حال این بحث س��امتی مردم است. وقتی که 
گزارشی منتشر می شود که نشان می دهد نیترات در آن 
بیش از حد مجاز است افراد باید بدانند. آب معدنی توزیع 
کنند و هشدارهای دیگری بدهند اما نباید بگوییم آلوده 

نیست.
شما هنوز هم می گویید آب تهران آلوده است؟ 

عرض کردم که ممکن اس��ت آلودگی الان رفع شده 
باش��د. گزارش��ی که من دارم مربوط به نمونه گیری آب 
تهران در شهریور است. انتظار ما این است که مسئولان در 
این زمینه به مردم پاسخ بدهند و دست کم اگر آب آلوده 

بوده و آنها گفته اند نیست، از مردم عذرخواهی کنند. 

روي خط خبرخبر

 فرهادی به روایت
 روسای اسبق دانشگاه تهران

دکتر فرهادی که عاوه بر دو دوره وزارت، س��ابقه 
ریاست دانشگاه تهران را نیز در کارنامه خود دارد، این 
روزها خود را آماده می کند که با کس��ب رأی اعتماد 
مجلس دوباره در کسوت وزیر علوم به عرصه آموزش 

عالی بازگردد.
به همین مناس��بت ایسنا سراغ روس��ای اسبق 
دانش��گاه تهران رفته و نظرات آنها را در مورد دکتر 

فرهادی جویا شده است.
فرهادی توان فرماندهی وزارت علوم را دارد

عباس ش��یبانی عضو شورای ش��هر تهران که در 
سال های 61 تا 62 ریاست دانشگاه تهران را برعهده 
داش��ت، درباره دکتر فرهادی گفت:  دکتر فرهادی، 
فرد شایسته، با اخاق و با س��ابقه کاری بسیار زیاد، 
توان فرماندهی وزارت علوم را دارد و در جهت تبلور 
و تجلی منویات مقام معظم رهبری و نظام مقدس 

جمهوری اسامی ایران حرکت  می کند.
دکتر محمد رحیمیان استاد دانشکده فنی که در 
سال های 68 تا 72 ریاست دانشگاه تهران را برعهده 
داش��ت، در مورد انتخاب دکتر فره��ادی به عنوان 
وزیر علوم گفت:  با توجه به این که دکتر فرهادی در 
دوره ای وزیر علوم بودند، تجربیات خوبی داش��ته و 

انتخاب شایسته ای برای این منسب هستند.
استاد دانشکده فنی دانش��گاه تهران افزود: زمانی 
که ایشان وزیر علوم بودند، من رئیس دانشگاه تهران 
بودم و براساس شناختی که از ایشان دارم، می دانم که 

ایشان فرد متعادلی هستند و می توانند موفق شوند.
او با بی��ان این که انتخاب های قبل��ی که به عنوان 
گزینه پیشنهادی معرفی شدند هم شایسته بودند، 
اظهار کرد: دکتر فرهادی شخصیت صادقی دارند و 

امیدوارم مجلس به ایشان رأی مثبت دهد.
فرهادی متدین و صادق است

دکتر حس��ین فروتن چه��ره ماندگار و اس��تاد 
دانشکده پزشکی دانش��گاه علوم پزشکی تهران که 
در س��ال های 64 تا 67 ریاس��ت دانش��گاه تهران را 
برعهده داشت، در مورد وزیر پیشنهادی علوم گفت: 
من ایش��ان را از زمان دانشجویی در دانشگاه مشهد 
می شناسم. ایشان در همه کارهایشان بسیار متدین 

و صادق هستند.
دکتر حس��ین فروتن در گفت وگو با ایسنا، چهره 
ماندگار  سال رشته علوم پزشکی که در سال های 64 
تا 67 ریاست دانشگاه تهران را برعهده داشت، با تأکید 
براینکه دکتر فرهادی به جمهوری اس��امی ایران 
بسیار وفادار هستند، اظهار کرد: ایشان از لحاظ علمی 
در سطح بسیار خوب و مناسبی بوده و دارای تجارب 

بسیاری در همه سطوح بهداشتی و علمی هستند.
وی در پایان گفت: از صفت ه��ای بارز دیگر دکتر 
فرهادی عاقه مندی بس��یار ش��دید ب��ه رهبری و 

جمهوری اسامی ایران است.
 دکتر فرهادی

 انسان شریف و معتدلی هستند
دکتر محمدحس��ین امید مع��اون اداری مالی و 
مدیریت منابع وزارت عل��وم، در مورد انتخاب دکتر 
فرهادی به عنوان وزیر علوم گفت:  ایشان هم در این 
کار دارای تجربه فراوانی بوده و هم انس��ان ش��ریف، 

بزرگوار و معتدلی هستند.
معاون اداری مالی و مدیری��ت منابع وزارت علوم 
که از سال های 92 تا 93 ریاس��ت دانشگاه تهران را 
برعهده داشت، افزود: من فکر می کنم دکتر فرهادی 
می توانند مشکل پیش آمده بین مجلس و دولت را 

برطرف کنند. امیدوارم ایشان رأی بیاورند.
 دکتر فرهادی

 دارای تجربه ذی قیمتی هستند
 دکتر محم��ود نیلی احمدآب��ادی ک��ه از خرداد

 93 تاکنون سرپرست دانشگاه تهران است در مورد 
وزیر پیش��نهادی علوم گفت: آق��ای دکتر فرهادی 
به عنوان وزیر قبلی آموزش عالی تجربه ذی قیمتی 

در این زمینه دارند.
سرپرست دانشگاه تهران، افزود: دکتر فرهادی از 
اساتید فرهیخته دانشگاه های ایران هستند و من فکر 
می کنم بعد از کش و قوس هایی که در مجلس رخ داد 

ایشان گزینه مناسبی برای این سمت هستند.
او با تأکید بر این که دکتر فره��ادی دارای تجربه 
و دانش فراوانی اس��ت، اظهار کرد: امیدوارم ایشان با 

توجه به توانمندی هایی که دارند، رأی بیاورند.

بناب��ر آخرین آم��ار اتحادیه بین المللی وس��ایل نقلی��ه موتوری، 
بازارخودرو ایران از نظر تعداد فروش، پانزدهمین بازار خودرو جهان 
است و همین رتبه خود به خوبی نشان داده ضرورت افزایش کمیت 
تولید داخلی و چرایی تمایل خودروسازان بین المللی برای حضور در 
بازارهای ایران است. در کنار این نیاز داخلی، جایگاه تجارتی ایران در 
منطقه، سبب شده تا خودروسازان همواره نگاهی خاص به بازار ایران 

داشته باشند.
امروزه واردات خودرو در محاف��ل اقتصادی موضوعی بحث برانگیز 
است. از همین رو مرکز پژوهش های مجلس راهکارها و توصیه هایی 
را برای جلوگیری از کنت��رل واردات ارایه داده ک��ه عدم اختصاص ارز 

مبادلاتی به واردات یکی از مهم ترین آنهاست.
ب��ه گ��زارش خبرنگار اعتدال، هرچند از نظر مرک��ز پژوهش های 
مجلس، صنعت خودروس��ازی داخلی سبب رش��د خودرو وارداتی به 
کشور می باشد، ولی باید توجه داشت که حساب خودروهای بی کیفیت 
وارداتی از خودروهای داخلی که با تحریم ها، عدم جذب سرمایه گذاران 
خارجی، اظهارنظرهای غیرکارشناسانه بعضی از افراد، محدودیت های 

قانونی و... دست و پنجه نرم می کند کاما جداست.
صنعت خودرو در ایران به رغم تمام موانع بین المللی و داخلی توانسته 
است روند رو به رشدی را در کشور دنبال کند. در ماه های بعد از شروع 
به کار دولت تدبیر و امید، صنعت خودرو با استفاده از ظرفیت های داخل 

کش��ور در جهت افزایش تولید حرکت کرده تا آن جا که خودروسازان 
افزایش کمیت را به انجام رسانده  و طبق آخرین آمار، میزان تولید دو 
خودروساز داخلی در ماه های سپری شده از  س��ال 93 از کل تولید در  

سال 1392 پیشی گرفته است.
هرچند به اذعان مسئولان ارش��د اجرایی کشور ازجمله معاون اول 
رئیس جمهوری و وزیر صنعت، کیفیت خودروهای تولید شده داخلی 
رضایت بخش نیست، اما صنعت خودروسازی کشور توانسته با افزایش 
حجم تولیدات خود، عاوه بر کمبود بازارهای داخلی، نیازهای مشتریان 

خارجی خود را جوابگو باشد.
البته مس��لما افزایش کیفیت و رسیدن به اس��تانداردهای جهانی 
از یکسو و سیاس��ت های موثر دولت در منطقه و در سطح بین المللی، 
می تواند فرصت های بیشتری را برای تولیدکنندگان داخلی به همراه 

داشته باشد.
بنابر آخرین آمار اتحادیه بین المللی وسایل نقلیه موتوری، بازارخودرو 
ایران از نظرتعداد فروش، پانزدهمین بازار خودرو جهان است و همین 
رتبه خود به خوبی نش��ان داده ضرورت افزایش کمیت تولید داخلی و 
چرایی تمایل خودروسازان بین المللی برای حضور در بازارهای ایران 
اس��ت. در کنار این نیاز داخلی، جایگاه تجارتی ایران در منطقه، سبب 

شده تا خودروسازان همواره نگاهی خاص به بازار ایران داشته باشند.
صنایع خودروس��ازی ایران ش��اهد تحقیق و توس��عه پویا توسط 

مهندسین خاق خود می باشد که دوقطب مهم صنعت خودرو ایران 
توانستند پلتفرم های جدید س��مند در ایران خودرو و تیبا در سایپا را 
طراحی نمایند. براساس این مطالعات در خبرها آمده که شرکت سایپا 
درحال طراحی پلتفرم sp100می باش��د و تولید 5 محصول جدید از 
برنامه های آتی آن ش��رکت خواه��د بود که عاوه ب��ر بازاریابی داخل 

می توان به سهم عمده ای از بازاریابی جهانی امیدوار شد.
با توجه به زیرساخت های موجود مونتاژکاری که در رشد برندسازی 
نقش بسزایی ایفا می نماید مهندس نعمت زاده وزیر صنعت، معدن و 
تجارت در تازه ترین نشست شورای سیاست گذاری خودرو با اشاره به 
ضرورت ایجاد برند در تولید خودرو اظهار داش��تند که هر خودروساز 
داخلی باید یك برند برای خود داشته باشد و هرچند  سال یك بار نیز یك 

خودرو جدید تولید نماید.
امروزه ش��اهد آن هستیم که صنایع خودروس��ازی ایران در جهت 
توسعه تولید و کیفیت مطلوب قطعات از متخصصین صنایع خارجی 
دعوت به عمل می آورد تا در کنار مهندسین داخل جهت افزایش انتقال 
فناوری و دانش در راستای حفظ منافع مشترك و جذب سرمایه گذاری 

فعالیت نمایند.
لذا با حمایت بیشتر همه دستگاه های اجرایی کشور از خودروسازان 
داخل می توان به تولید کمی و کیفی خ��ودرو در ایران که باعث عامل 

غیررشد واردات خودرو بی کیفیت خواهد بود امیدوار شد. 

ویژهخودروسازان داخلی عامل رشد، یا عدم رشد واردات!

www.shahrvand-newspaper.ir

استان سمنان

جمعیت هلال احمر اس�تان س�منان در نظر دارد از محل 
اعتبارات مصوب به منظور تکمیل و احداث پروژه ها از طریق 

برگزاری مناقصه اقدام نماید.
 لذا از پیمانکاران دارای صلاحیت و واجد شرایط دعوت بعمل 
می آید در مدت زمان یاد ش��ده نس��بت ب��ه دریافت و عودت 

اسناد اقدام نمایند.
م��دت زمان دریاف��ت اس��ناد : از تاریخ درج آگه��ی تا پایان 

روز93/9/10
مدت تکمیل و عودت اسناد: پایان وقت اداری 93/9/15

مح��ل دریافت و تحویل اس��ناد: س��منان، بلوار ه��لال احمر، 
ابتدای 20 متری وحدت جمعیت هلال احمر استان سمنان

آگهی فراخوان ارزیابی 

روابط عمومی جمعیت هلال احمر استان سمنان
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